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MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som dať do pozornosti vedeniu mesta, hlavne takým zložkám, ktoré sa zaoberajú 

výchovou detí, že sa tu vyskytuje besnota na našom území. Bolo by dobre, keby osveta viacej 

prebehla, tie deti nebrali malé zvieratká, mačičky, psíkov do ruky, je to nebezpečné teraz. 

Treba počkať na situáciu a tie zvieratká nech kompetentní chytajú, upozorniť na tých školách.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka šírenia besnoty. Je to informácia, ktorá zaznela v médiách aj s určenými okresmi. 

Predpokladám, že rieši sa aj na úrovni regionálneho úradu verejného zdravotníctva. Tak, ako 

si to avizoval pán poslanec, bude to odkomunikované tak na úrovni škôl, samozrejme aj 

s našimi inštitúciami a bude vydané aj upozornenie práve na to, aby nedochádzalo ku 

kontaktom s voľne pohybujúcimi sa zvieratami, hlavne zo strany detí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


